



EUROPA-INSTITUT · Geb. B 21 · Postfach 15 11 50 · D-66041 Saarbrücken

Europa-Institut
der Universität des Saarlandes
Sektion Rechtswissenschaft

Postadresse:
Postfach 15 11 50
D-66041 Saarbrücken

Besuchs- und Zustelladresse:
Campus, Geb. B 21
D-66123 Saarbrücken

Telefon: +49 (0)681 302-3653
Telefax: +49 (0)681 302-4369
E-Mail: LLM@europainstitut.de

www.europainstitut.de

Saarbrücken, 20 February 2014

Dear Colleagues,

please find attached some information material regarding our Master's program "European and International Law" and our European Summer Course "European Union: Analysis, Insights & Perspectives" which will take place from 9 until 20 July 2014 in Germany.

The Master's program offered by the Europa-Institut at Saarland University awards the title "Master of Laws" (LL.M.) and focuses upon the specialized study of both European and international law. Every academic year, 75 students from more than 30 countries come to study the legal, political, economic and cultural foundations of the European Union and their impact in an increasingly globalized world.

Students of the Europa-Institut study in a multicultural, international learning environment and are taught by a faculty of international, high-quality lecturers from the European Commission, the Council, the European Parliament and the European Courts of Justice, as well as members of various judicial, business, administrative and political sectors who help prepare the students for the specific demands of the European and international job market. Graduates of the program hold top positions in European and international organizations, law firms, national governments and international companies.

We would be grateful if you could make this information available at your institution. Please do not hesitate to contact us for any further information or visit our website at www.europainstitut.de.

Sincerely yours,

Katrin Lück, M.A.

Head Librarian European Documentation Center at the Europa-Institut at Saarland University



EUROPA-INSTITUT · Geb. B 21 · Postfach 15 11 50 · D-66041 Saarbrücken

Europa-Institut
der Universität des Saarlandes
Sektion Rechtswissenschaft

Postadresse:
Postfach 15 11 50
D-66041 Saarbrücken

Besuchs- und Zustelladresse:
Campus, Geb. B 21
D-66123 Saarbrücken

Telefon: +49 (0)681 302-3653
Telefax: +49 (0)681 302-4369
E-Mail: LLM@europainstitut.de

www.europainstitut.de

Saarbrücken, 20. Februar 2014

Sehr geehrte Kolleginnen und Kollegen,

Ich habe mir erlaubt, Ihnen im Anhang Werbematerial für unseren Masterstudiengang „Europäisches und Internationales Recht“ und unseren European Summer Course “European Union: Analysis, Insights & Perspectives”, der vom 9. bis 20. Juli 2014 in Deutschland stattfindet, zuzusenden.

Der Studiengang schließt mit dem Titel Master of Laws (LL.M.) ab und konzentriert sich auf die Bereiche Europarecht und Internationales Recht. Jedes Jahr kommen Studierende aus über 30 Nationen und eignen sich an unserem Institut Kenntnisse über die rechtlichen, ökonomischen und politischen Grundlagen der Europäischen Union und deren Einfluss auf eine globalisierte Welt an

Studenten am Europa-Institut studieren in einer multikulturellen, internationalen Atmosphäre und werden von hochqualifizierten Spezialisten aus Kommission, Rat, Parlament und den Gerichtshöfen unterrichtet. Hinzu kommen Führungspersönlichkeiten aus Justiz, Wirtschaft, Verwaltung und Politik, die den akademischen Nachwuchs gezielt auf die spezifischen Anforderungen des europäischen und internationalen Marktes vorbereiten. Absolventen des Studienprogramms sind heute erfolgreich in leitenden Positionen in europäischen oder global agierenden Institutionen, in internationalen Anwaltskanzleien, angesehenen Unternehmen und nationalen Regierungen tätig.

Ich bitte Sie höflichst, diese Informationen an geeigneter Stelle auszuhängen und eventuelle Interessenten darauf hinzuweisen. Weitere Informationen finden Sie auch auf unserer Webseite www.europainstitut.de.

Mit freundlichen Grüßen

Katrin Lück, Dipl. Bibl., M.A.

Leiterin des Europäischen Dokumentationszentrums am Europa-Institut der Universität des Saarlandes